
Zápis z 2. jednání osadního výboru ze dne 15. 6. 2023

Místo: klubovna hasičů
Zahájení jednání: 19:05
Konec jednání: 20:15

Přítomni: Ing. Monika Umlášková, Mgr. Luboš Kožíšek, Ing. Zuzana Podepřelová,
Magdaléna Mandáková

Omluveni: Ing. Jana Petáková

Program jednání:

1) Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu
2) Schválení programu
3) Podněty od členů a obyvatel Rymaně
4) Různé

1) Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu

Zapisovatelem byl určen Luboš Kožíšek a ověřovatelkou Monika Umlášková.
Pro - 4
Proti - 0
Zdržel se - 0

2) Předložení programu

OV schvaluje program v navržené podobě.
Pro - 4
Proti - 0
Zdržel se - 0, návrh byl přijat

3) Podněty od členů a obyvatel Rymaně

Podněty pro OKS

● Přes prázdniny bylo běžné používání hlučných strojů v neděli. Bylo by vhodné

ještě letos a příští rok na jaře zopakovat ve zpravodaji a na sociálních sítích pravidla

a především připomenout příslušnou vyhlášku.



Podněty pro OSMI

● Hřiště je nutné řešit povrch, který je nyní zarostlý a pro sport těžko použitelný. Chybí

zde oblíbený basketbalový koš nebo v ideálním případě by zde mohlo být postaveno

menší streetové hřiště (možná v menším měřítku, ale podobné tomu v Edenu) s

basketbalovým košem.

● Zrcadlo u Penzionu U Kožíšků - nutno odstranit větve, není zde dobrý výhled.

● Označit rychlost v obytné zóně i na asfaltové povrchy (vodorovné značení).

● Lidé si stěžují, že zmizela lavička ze zastávky ve Višňovce. Bylo by vhodné ji

nahradit kvůli starším lidem, kteří si potřebují sednout.

● Čisovická ulice - nemá-li se majitel k rekonstrukci komunikace, bylo by vhodné

zvážit lokální opravy nejvíc zničených částí vozovky. Nejhorší kvalita povrchu je tam,

kde město v minulosti budovalo kanalizaci. Tato místa se propadla a zvlnila, oprava

těchto částí vozovky je tedy zcela obhajitelná, jelikož ji znehodnotilo samo město

svou stavební činností.

● V nové Višňovce je tam nesmyslně ukončená obytná zóna od okruhu směrem ke

hřišti, kde si nejvíc hrají děti a silnice tam stejně končí a navazuje na ní jen polní

cesta. Auta tudy ale jezdí, tak vhodné přesunout tuto značku značku na začátek

asfaltu ( u klubovny)

Podněty k projednání na jednání RM

● V roce 1923 byla postavena místní kaplička, je na místě uspořádat sousedskou

slavnost jakožto připomenutí. Je možné vyčlenit drobné prostředky na komorní,

nenáročnou hudební produkci? Vše ostatní bychom zorganizovali v rámci OV.

● OV byl kontaktován e-mailem obyvateli rymaňaské části Hory, kterým by usnadnila

života zastávka u rozcestí tam, kdy kdysi bývala. OV neformálně kotaktoval

místostarostu Zahořan Petra Kučeru, zda by to bylo možné. Pan Kučera tvrdí, že by

to zřejmě šlo, ale o několik metrů dál směrem, než bývala. Investice však dává smysl

jen tehdy, pokud by se na tom shodli obě obce a obě obce byly ochotny vznik

zastávky financovat.

OV schvaluje výše uvedené podněty pro OKS, OSMI a k projednání na RM.
Pro - 4
Proti - 0
Zdržel se - 0, návrh byl přijat



4) Různé

Zapsal: Mgr. Luboš Kožíšek

Ověřila: Ing. Monika Umlášková


